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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2021/22:1612 Kommuner som inte följer lagen

Staffanstorps kommun har med berått mod valt att bryta mot svensk lag då man 
nekade att ta emot de kvotflyktingar som anvisats till kommunen från 
Migrationsverket. Det ska ha varit i mars månad som kommunstyrelsen i 
Staffanstorp fattade beslutet att inte ta emot kvotflyktingar, vilket man inte har 
rätt att göra.

Kvotflyktingar är de mest sårbara flyktingarna, som UNHCR tillsammans med 
Migrationsverket väljer ut. Att Staffanstorps beslut är djupt olyckligt ur en 
humanitär aspekt är uppenbart för de flesta.

Att en kommun väljer att öppet och medvetet trotsar de lagar som beslutas i 
Sveriges riksdag har dock vidare problem. Att det finns en spridningsrisk är 
uppenbar. Om kommuner ser att det går att bryta mot lagen så kan fler följa 
efter, och det även på andra områden.

I dagsläget finns inga sanktioner för staten gentemot en kommun som aktivt 
väljer att bryta mot lagen.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

Kommer regeringen att vidta några åtgärder, eller föreslå sanktioner, när 
kommuner struntar i att följa svensk lag? 

………………………………………

Rasmus Ling (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-05-19
Besvaras senast
2022-06-01 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


